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Abstract (en)
The tooth mounting has a rear part (2) which consists of a longer mounting arm (7) on the inside and a shorter mounting arm (8) on the outside.
The mounting arms (7, 8) are joined to one another during their manufacture. For fixing a tooth to an excavator bucket, the connecting part (17)
between the two mounting arms (7, 8) is moved away to a width which approximately corresponds to the wall thickness of the marginal part (10) of
the excavator bucket. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Zahnhalter weist einen Zahnhalterhinterteil (2) auf, der aus einem innenseitigen und längeren Haltearm (7) und einem aussenseitigen und
kürzeren Haltearm (8) besteht. Die Haltearme (7, 8) sind bei ihrer Herstellung miteinander verbunden. Für die Befestigung eines Baggerzahnes auf
einer Baggerschaufel wird die Verbindungspartie (17) zwischen den beiden Haltearmen (7, 8) auf eine Breite entfernt, die etwa der Wandstärke der
Randpartie (10) der Baggerschaufel entspricht.
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